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K I S  V I R Á G  T A M A R A  

elnökjelölt

Kis Virág Tamara vagyok, 25 éves,  jelenleg szociológia másodéves
hallgató. Jelenleg ötödik éve lakom az Ajtósi Dürer sori Kollégiumban.
Az elmúlt években sem állt távol tőlem az érdekképviselet,  hiszen
majdnem négy évig az ADK Diákbizottsági alelnökeként
tevékenykedtem, illetve 2021 november óta a Kollégiumi Hallgatói
Önkormányzat kommunikációs és utánpótlásképzésért felelős
referenseként is.   
Kiemelkedően fontos szerepet tölt be az életemben a kollégiumi
érdekképviselet,  illetve rengeteget segített az évek során megtalálni, mi
az, ami igazán közel áll hozzám.  
Mind a tapasztalataim, mind pedig a tanulmányaim során szert tettem
számos olyan készségre, ami segíthet abban, hogy a Kollégiumi Hallgatói
Önkormányzatot megfelelően kézben tartsam, a Kabinettel,  a
Diákbizottságokkal, illetve Szakkollégiumi Választmányokkal
közreműködve egy erős,  céltudatos csapatot működtessünk együttesen. 

Szervezeti működés

 Az utóbbi időszakban azt gondolom, a szervezet kapott egy új lendületet,
rengeteg lelkes taggal bővült a csapatunk, azonban továbbra is kiemelten
fontos,  hogy a Diákbizottságok, illetve Választmányok minden olyan
tájékoztatást és támogatást megkapjanak az elnöktől,  alelnöktől,  illetve a
kabinet tagjaitól,  ami segíti és  szervezettebbé teheti a munkájukat.  
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Szeretnénk továbbvinni az elmúlt időszak minőségi munkáját, a
folyamatos és megfelelő szintű kapcsolattartást a Kollégiumi Központtal
és megfelelő csatornát nyújtani ehhez a DB elnököknek. 
Ennél a pontnál fontos kiemelnem, hogy a szervezeten belüli
továbbképzésre is  szeretnénk nagy fókuszt helyezni. Az elmúlt időszakban
sok új emberrel gyarapodtunk, így szeretnénk megteremteni számukra
több olyan alkalmat, ahol fejlődhetnek és gyarapodhatnak szakmai
téren. Noha ez az elmúlt időszakban kevéssé sikeresen valósult meg,
szeretnénk elindítani egy képzéssorozatot,  ahol a szakkollégiumi
választmány betekintést nyerhet,  és  jobban megismerheti a szociális
kollégiumok működését és szervezeti felépítését,  illetve a szociális
kollégiumok diákbizottságai megismerhetik a szakkollégiumok
működését is.  Kiemelten fontosnak tartom ezt,  hiszen így a szervezet
minden tagja megfelelően képviselheti és tájékozott lehet a kollégiumokat
érintő kérdésekben.  
Mindezek mellett a diákbizottságok számára is különböző területeken
szeretnénk fejlődési lehetőséget biztosítani, legyen ez akár szervezeti
működés,  akár rendezvényszervezés,  vagy kríziskommunikáció.  

Kommunikáció és utánpótlásképzés 

Kommunikáció tekintetében szeretném az elmúlt évek tendenciáját
tartani, hogy a hallgatók mindig naprakész, megfelelő információkat
kaphassanak az adott dolog kapcsán. Ebben Kecskeméti Áron, mint
kommunikációs referensjelölt úgy gondolom, nagyban segíthet a szervezet
számára. Áron új lelkesedéssel kezeli és fejleszti a social media
oldalainkat, amit a jövőben is remélhetőleg ugyanígy folytat majd.
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A közösségi média KolHÖK platformjain kívül nagyobb hangsúlyt
szeretnénk fektetni a Neptun tanulmányi rendszerben történő
téjékoztatásra, főleg a hivatalos tájékoztatásokra gondolva.  
Mindezek mellett a nemzetközi hallgatók számára létrehozott közösségi
média oldalak folyamatos és megfelelő frissítése is  kiemelt cél.

Az megfelelő utánpótlás kiemelten fontos a szervezet számára, ezt idén is
szeretnénk kiemelt prioritásként kezelni, hiszen az utóbbi években
egyfajta passzivitás figyelhető meg ezen a téren a kollégisták között.

Kollégiumi közélet 

Az elmúlt időszakban számos összkollégiumi rendezvény színesítette a
kollégiumi közéletet,  a résztvevők száma viszont ennek ellenére
drasztikusan csökkent. Új energiákat és rendezvényeket szeretnénk
feléleszteni, amelyek ösztönzik a kollégistákat a részvételre,  az ő
igényeikre szabva kerülnek megrendezésre.  Az újdonságok mellett,
szeretnénk számos régi hagyományt is  feléleszteni, többek között a
Városligeti Szüreti Mulatságét,  amely 2022 őszén, illetve 2023-ban
ismét kiemelkedő sikerrel került újra megrendezésre.   
Mindezek mellett a sporttal kapcsolatos rendezvények szervezése is
kiemelt figyelmet érdemel, hiszen a kollégisták életének szerves része a
sport is.
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Márton Áron Kollégium

Fontosnak tartom, hogy külön kiemeljük legújabb kollégiumunk nevét,
hiszen egyedülálló a maga nemében az ELTE kollégiumok között.
Egyszerre ad helyet a Márton Áron Szakkollégium határon túli
lakóinak, illetve szociális kollégiumnak is.  A kollégium új,  frissen
felújított épületét tavaly januárban adták át,  illetve szeptember elején a
C épület is  átadásra került,  idéntől az épület közel 1000 hallgató
otthona. Kiemelten fontosnak tartom egy Diákbizottság, illetve megfelelő
utánpótlás kialakítását ebben a kollégiumban is.  Az őszi félév során erre
kiemelt hangsúlyt szeretnénk fektetni, hogy a következő félévben már a
MÁK-ban is létrejöhessen egy profi,  lelkes érdekképviselő csapat. 

Külföldi hallgatók

Kiemelten fontos a külföldi hallgatók közösségi integrációja a
kollégiumokban. Erre való tekintettel tervezünk különböző
rendezvényeket szervezni, ahol ők is  szívesen részt vesznek.
Kommunikáció terén a már létrejött angol nyelvű KolHÖK oldalak
fellendítése és naprakész kezelése kiemelt prioritás.
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R I B L Y  Z I T A

alelnök és szervezeti működésért felelős referens jelölt

Ribly Zita vagyok, 23 éves,  az Eötvös Loránd Tudományegyetem
Bölcsészettudományi Karának magyar alapszakos hallgatója. Ez az
ötödik évem kollégistaként, és  egy rövid időszakot leszámítva, mikor a
kovid miatt egy nyarat az Erdős Pál Kollégiumban - akkor még
Nagytétény úti Kollégiumban – kellett töltenem, mindvégig az Ajtósi
Dürer sori Kollégium lakója voltam.
Már a kezdetektől,  2019 szeptemberétől fogva részt vettem valamilyen
szinten a Hallgatói érdekképviseletben. 2019 szeptemberétől 2020
márciusáig az Utánpótlásképzés aktív tagja voltam, ám az akkor kitört
pandémia miatt mindenkinek el kellett hagynia a kollégiumokat.
2020 szeptemberében már diákbizottsági tagként tevékenykedtem az
Ajtósi Dürer sori Kollégiumban, mint rendezvényszervezésért felelős
referens.  Ezt követően, a kovid második hulláma alatt át kellett
költöznünk az Erdős Pál Kollégiumba, ahol 2021 februárjától 2021
augusztusáig maradtunk. Az itt töltött idő alatt terveztük el Kis
Zsanettel és csapatával, hogy elindulunk a 2021-es Kollégiumi Hallgatói
Önkormányzat őszi választásán. A csapat évek óta együtt dolgozó,
tapasztalt és jól együttműködni tudó tagokból állt,  így nem volt kétséges,
hogy győzelem esetén már Kollégiumi Hallgató Önkormányzatként
fogjuk tudni a Diákbizottságok és a Hallgatók életét megkönnyíteni.
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A választásokon titkárként, rendezvényszervezésért,  valamint
esélyegyenlőségi-és szociális referensként indultam, ezeket a pozíciókat
pedig – a rendezvényszervezésért felelős referensen kívül, amit végül más
vett át – a mai napig be is  töltöttem. Kis Zsanett elnöksége alatt egy éven
keresztül dolgoztunk a csapattal,  majd egy évvel később, 2022-ben Kis
Virág Tamara vette át a vezetői pozíciót.  Az ő elnöksége és csapata
mellett szeretnék ismét a Kollégiumi Hallgatói Önkormányzati
Választásokon elindulni, immár alelnöki pozícióban, valamint
szervezeti működésért felelős referensként.
Úgy gondolom, az elmúlt 5 év alatt szerzett tapasztalataim elegendőek
ahhoz, hogy maximális erőbedobással és megfelelő tudással tudjam a
Diákbizottságok munkáját, valamint Hallgatótársaim életét segíteni.

Rendezvényszervezésért felelős referensként több eseményt is  szerveztem,
valamint több esemény lebonyolításában is segédkeztem. Saját
szervezésemként tarthatom számon a pár éve tartott,  a Vezér úti
Kollégium és a Damjanich úti Kollégium számára is megnyitott,  az
Ajtósi Dürer sori Kollégiumban tartott Disney témájú estét,  ami a kovid
utáni egyik első esemény volt.  Az este nagyon jól sikerült,  és  a
visszajelzések alapján elmondhatom, hogy mind a három kollégium lakói
jól érezték magukat. Emellett több alkalommal szerveztem a pesti oldali
kollégiumok számára összkollégiumi bulikat, ahol a vendégeknek
lehetőségük volt sörpongozni, valamint csapatversenyeken, Pub-Quiz-eken
részt venniük. Ezen alkalmak visszajelzései is  pozitívak voltak.
A Zágráb úti Kollégium megnyitása után az ottani Diákbizottság
beindításában segédkeztem, körülbelül egy évig mentem a
szobaellenőrzések lebonyolításában részt venni. Emellett az ottani,
közösségösszerántó esteken is megjelentem, az előkészületekben pedig
segítettem.
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A tavalyi PontOtt Party-n az ELTE Budapesti Szociális Kollégiumait
népszerűsítettem, ha a frissen felvételt nyert gólyáknak kérdésük volt,
akkor a legjobb tudásom szerint igyekeztem nekik válaszokat adni.
Esélyegyenlőségi-és szociális referensi pozíciómat tartottam, és tartom is a
legfontosabbnak. Feladataim közé tartozott az e-mailek azonnali
megválaszolása. Ez főként a Kollégiumi Felvételi Időszakok alatt volt
igazán fontos,  hiszen sokszor a Hallgatók férőhelye volt a tét.  Az
érvényesítők felkészítése és betanítása az én feladatom volt,  ezt mindig
nagyon szerettem csinálni. Az érvényesítői képzések mindig jó
hangulatban teltek, és  az eredményeket látva sikeresek is  voltak. A
felvételi időszakokban az egész csapat igyekezett folyamatosan elérhető
lenni, hogy a problémába ütközött Hallgatók azonnali segítséget
kaphassanak. Szerencsére azt tudom mondani, hogy 6 rendkívül sikeres
Felvételi Időszakon vagyunk túl,  ez pedig a jó csapatmunkának és a
tapasztalatnak köszönhető.
Úgy gondolom, hogy a mi Szervezetünk alapja mindig is ez a két dolog
volt.  Az évek során bebizonyosodott,  hogy jól tudunk együtt dolgozni, és
ha bármikor új tag került a csapatba - hiszen a KolHÖK-ön belül
természetes,  hogy előbb-utóbb az egész csapat megújul – mindig a tőlünk
telhető legjobb módon avattuk be az érdekképviseleti tevékenységekbe.

Az utóbbi években bevontuk a Diákbizottsági Elnököket is  a közös
munkába, ami hatalmas fellendülés volt az eredményeket illetően. A
KolHÖK nem létezhetne a tagkollégiumok nélkül, és  mióta aktívan
együtt dolgozunk, úgy vélem, minden téren meglátszik az eredmény. Ez a
szervezet tele van csodálatos,  szorgalmas emberekkel,  akik őszintén a
Hallgatók érdekeit helyezik minden más elé,  és  emiatt tudunk olajozott
gépezetként, gyorsan reagálni bármilyen probléma esetén.
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A mostani választások után én ezt a vonalat szeretném folytatni, és  az új
pozícióim miatt – természetesen, ha bizalmat szavaztok nekünk – úgy
gondolom, ez sikerülni is  fog. Szervezeti működésért felelős referensként
igyekezni fogok, hogy a mostani, jól kiépített kapcsolatok
megmaradhassanak a Diákbizottságok és a KolHÖK között.  Mindent
meg fogok tenni azért,  hogy mindenki azt érezhesse:  jogom van
felszólalni, és  a véleményem számít. Remélem, hogy ez az érzés eddig is
megvolt Bennetek, és ezután is minden erőmmel azon leszek, hogy ez sose
változzon.
Alelnökként pedig mindent el fogok követni, hogy ahol tudom, segítsem
az Elnök, valamint a teljes Szervezet munkáját.
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D Ó S A  K L E O N

utánpótlásképzésért felelős referens jelölt
Bemutatkozás 
Dósa Kleon vagyok, idén már harmadik éve kollégista, a Zágrábi utcai
kollégium lakója. A három évből ez a második, amelyben aktívan
foglalkozom érdekképviselettel.  A KolHÖKben én tölötttem be a sport
referensi pozíciót,  és  idéntől az utánpótlásképzésért felelős referensi
pozíciót veszem át.

Célok, elképzelések 
Az elmúlt évek tapasztalatai során az utánpótlásképzés kiemelt figyelmet
kapott tőlem, és lelkesen dolgoztam együtt a hallgatókkal. Ennek az
elkötelezettségnek köszönhetően az a célom, hogy mint az
Utánpótlásképzésért felelős referens,  fokozzam és magasabb szintre
emeljem ezt a tevékenységet.  Az utánpótlásképzés kritikus fontosságú a
Diákbizottságok és a KolHÖK számára, hiszen ezáltal biztosítható, hogy
a szervezetek magas színvonalon működjenek és megfelelően felkészült
hallgatók vegyék át a vezetői szerepeket.

Általános terv, amiket végre szeretnék hajtani
1. Bemutatkozó nap: Szervezek egy napot,  ahol a hallgatói önkormányzat
tagjai bemutatják a munkájukat és a pozícióikat. Ez lehetőséget adhat a
hallgatóknak arra, hogy jobban megértsék az önkormányzat működését és
feladatait.
2. Mentorprogram: Létrehozok egy mentorprogramot, ahol az aktív
önkormányzati tagok mentorálhatják azokat a hallgatókat, akik
érdeklődnek az önkormányzati munka iránt. A mentorok segíthetnek a
hallgatóknak abban, hogy jobban megértsék az önkormányzati munkát és
felkészüljenek a pozíciók átvételére.
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3. Workshopok és tréningek: Szervezek workshopokat és tréningeket
különböző témákban, mint például vezetői készségek,
projektmenedzsment, kommunikációs készségek stb. Ezek a tréningek
segíthetnek a hallgatóknak abban, hogy felkészüljenek az önkormányzati
munkára.
4. Önkéntes programok: Kínálok önkéntes programokat, ahol a hallgatók
részt vehetnek az önkormányzat által szervezett eseményeken és
projekteken. Ez lehetőséget adhat a hallgatóknak arra, hogy gyakorlati
tapasztalatot szerezzenek.
5. Közös programok más kollégiumokkal: Szervezek közös programokat
más kollégiumokkal, hogy a hallgatók megismerhessék más kollégiumok
működését és tapasztalatait

Az Utánpótlásképzésért felelős referens pozíció felvállalása számomra
rendkívül fontos és inspiráló lehetőség. Ebben a szerepben elkötelezett
vagyok amellett,  hogy folyamatosan fejlesszem és gazdagítsam a
hallgatói érdekképviseletet,  valamint segítsem a jövőbeli érdekképviselők
felkészülését és motivációját.  Az alábbiakban összefoglalom terveimet és
céljaimat a poszt betöltése során:
1. Utánpótlásképzés fejlesztése:  Az elmúlt években tapasztalatokat
szereztem az Utánpótlásképzés területén, és ezt a tudást szeretném
kamatoztatni. Célom a programok sokszínűségének és minőségének
növelése,  hogy a hallgatók még jobban felkészüljenek az érdekképviseleti
pozíciókra.
2. Hallgatók bevonása: Az Utánpótlásképzés sikerének kulcsa a hallgatók
aktív részvétele.  Szeretném ösztönözni és motiválni a hallgatókat, hogy
vegyenek részt a képzéseken és programokon, valamint értsék meg az
érdekképviselet fontosságát.
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3. Kapcsolatok erősítése:  A kollégiumok közötti kapcsolatok kiépítése és
erősítése kulcsfontosságú a sikeres Utánpótlásképzéshez. Terveim között
szerepel közös programok és események szervezése,  hogy közelebb hozzuk
egymáshoz a különböző kollégiumok hallgatóit.
5. Tapasztalatok megosztása: Az eddigi tapasztalataim alapján több éves
szolgálatban vagyok az érdekképviselet területén. Szeretném a tudásomat
átadni és mentorálni az Utánpótlásképzés résztvevőit,  hogy segítsem őket
a fejlődésben és az eredményes munkában.
6. Innováció és új ötletek: Nyitott vagyok az új ötletekre és innovatív
megközelítésekre az Utánpótlásképzés terén. Célom, hogy frissítsem és
fejlesszem a programokat a hallgatók igényeihez igazodva.
Az Utánpótlásképzésért felelős referens pozícióban arra törekszem, hogy
inspiráljam és támogassam a hallgatókat az érdekképviselet terén, és egy
erős és összetartó közösséget építsek ki az UPK résztvevők között.  Az
érdekképviselet fontosságát és értékét hirdetve, a jövőbeli
érdekképviselőkkel közösen dolgozom egy jobb és eredményesebb Hallgatói
Önkormányzatért.
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J U H Á S Z  E N I K Ő
titkár jelölt

Juhász Enikő vagyok, a Bölcsészettudományi Kar másodéves Távol-keleti
kultúrák (koreai szakirány) alapszakos hallgatója vagyok. Az ELTE
Kőrösi Csoma Sándor Kollégium lakója vagyok szintén két éve.  A
Kollégiumi Hallgatói Önkormányzatot a felsős kollégiumi felvételi
eljárás során ismertem meg és nem sokkal később lehetőségem nyílt arra,
hogy jelentkezzek tagjának. Emiatt ugyan még nincsenek jelentős
tapasztalataim, de igyekszem legjobb tudásom szerint minél
értékelhetőbb munkát végezni. Úgy gondolom, hogy egy ilyen szervezetben
a kommunikáció áramlása és a szervezettség kiemelten fontos elemek,
ezért igyekszem a lehető leghatékonyabban eleget tenni annak, hogy az
ezzel kapcsolódó, rám tartozó részeket megfelelően lássam el.
Titkárként a legfőbb feladatom a gyűlések és a megbeszélések
jegyzőkönyveinek elkészítése.  Pápakovácsi Német Nemzetiségű
Nyelvoktató Általános Iskolában a helyi Diákönkormányzat titkára
voltam, mely során hasonló feladatokat kellett ellátnom. Bár az azóta
eltelt hat évben nem végeztem semmilyen aktív tevékenységet hallgatói
érdekképviseletben, de hiszek benne, hogy rövid időn belül képes leszek
csak a szükséges információkra szorítkozni és feladataimat hatékonyan
végezni, a rám bízott jegyzőkönyveket tisztán és érthetően vezetni. A
jegyzőkönyvek fontossága miatt ezeken a gyűléseken és megbeszéléseken a
tőlem telhető letöbb alkalommal fogok megjelenni. Igyekszem majd a
rendezettségre és az adminisztrációs munkák megfelelő elvégzésére.
A felvételi időszak alatt minél pontosabban és gyorsabban igyekszem
majd a feladatok elvégzésére és legjobb tudásom szerint válaszolni a
hallgatók megkeresésére is.
Remélem hamar képes leszek integrálódni a KolHÖK csapatába, hiszen
ezzel leszek képes a legjobban kihasználni lehetőségeimet a
kommunikációra és a zökkenőmentes együttműködésre is.  Mindenkinek
köszönöm a belém fektetett bizalmat és várom a jövőbeni
együttműködésünket.
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B E R C Z I  Z O L T Á N

sportreferens jelölt

Berczi Zoltán vagyok, másodéves hallgató az ELTE ÁJK
politikatudomány alapképzésén. A Kőrösi Csoma Sándor Kollégiumának
vagyok lakója 2022 óta, ahol az első évemben részt vettem a helyi
Diákbizottság munkájában. Ebből kifolyólag már részt vettem kettő
kollégiumi felvételi eljárásban is.  A következő időszakban szeretném a
munkámat a következő szintre emelni, mint a KolHÖK sport ügyekért
felelős referens.
A középiskolás és általánosiskolás éveim alatt nem vettem részt a DÖK
munkájában, de mikor az egyetem falai közzé kerültem akkor döntöttem
el, hogy ezen változtatni szeretnék és ezért vállaltam el a felkérést.
Megválasztásom esetén szeretném elérni azt,  hogy a kollégiumokban új
sporteszközöket szerezzünk be és bővítsük a kollégiumok által nyújtott
sport lehetőségek tárházát. Ezentúl szeretnék kiépíteni egy folyamatosan
fenntartott párbeszédet a kollégiumi sportkörök és KolHÖK kabinet
között.  Ennek fontos része lenne egy közvélemény felmérés megtartása,
abban a témában, hogy milyen sporttal kapcsolatos eseményeket vagy
eszközöket hiányolnak a kollégiumokból a hallgatók. Ezzel szeretném
támogatni azt,  hogy a kollégiumokban a sportesemények ne csak felülről
legyenek szervezve, hanem alulról is,  ezáltal építeni a kollégiumok
közösségét is.
A kapcsolatfenntartáson túl hatalmas célom lenne egy a kollégiumok
között történő sportbajnokság megtartása vagy legalábbis ennek az
esemény lehetőségeinek körbe járása.
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V Ö R Ö S  D O M I N I K

szakkollégiumokért felelős referens jelölt

A következő időszakban fejlesztenünk kell a szakkollégiumok és a
KolHÖK közötti kommunikációt.  Ennek része kell legyen az információk,
hasznos tudások jobb átadása a KolHÖK felől a szakkollégiumok részére,
valamint a szakkollégiumok igényeinek jobb felmérése és becsatornázása
a KolHÖK felé.  Ennek a kommunikációnak a javításában
szakkollégiumi referensként fontos szerepet szeretnék játszani.

Pénzügyek terén fontosnak tartom a szakkollégiumok minél nagyobb
támogatását, valamint ennek a támogatásnak az átláthatóságát,
tervezhetőségét és arányosságát. Az átláthatóság kapcsán fontos cél,  hogy
a szakkollégiumok minél inkább tisztában legyenek egyes pályázatok
igénybe vehető keretösszegével.  A tervezhetőség kapcsán fontos cél,  hogy
egyes támogatások megítélése ne ad hoc módon, hanem következetes
szempontok szerint történjen, ennek következtében pedig tervezhetőbbé
váljon a támogatások beérkezése.  A támogatások arányossága kapcsán
pedig fontos cél,  hogy a szakkollégiumok között a támogatások elosztása
kapcsán ne merüljenek fel jelentős aránytalanságok.

A szakkollégiumok felől felmerült igény, melyre a következő időszakban
is hangsúlyt kell fektetnünk, a szakkollégiumi jelentkezések és események
promóciója. Ennek egyik része,  hogy a KolHÖK lehetőségeit,  felületeit
jobban használjuk a szakkollégiumi felvételik promotálására. Emellett a
szakkollégiumi nagyobb, nyitott események promóciója is fontos igény a
szakkollégiumi vezetők részéről,  így a következő időszakban ebben is
szeretnénk további előrelépést elérni.
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B U L L A  V A N D A
rendezvényekért felelős referens jelölt

Bulla Vanda vagyok az ELTE Állam- és Jogtudományi Karának végzős
hallgatója. A Zágrábi Utcai Kollégiumban lakom harmadik éve,  előtte
az Erdős Pál Kollégium lakója voltam.
A Kollégiumi Hallgatói Önkormányzatban Rendezvényekért felelős
referensként tevékenykednék. A rendezvények, programok fontos részei az
egyetemi életnek, fontos momentumai a barátságok, kapcsolatok
kialakításának és nem utolsó sorban annak, hogy jól érezhessük
magunkat, kikapcsolódhassunk, hiszen ez is  az egyetemi élet része.
Feladatom a pozíció betöltése esetén az összkollégiumi rendezvények,
kulturális programok megszervezésében és lebonyolításában való
segédkezés,  ezek mellett pedig az egyes tagkollégiumok
Diákbizottságainak segítése a saját eseményeik kapcsán.
Ahogyan szinte minden egyetemista, és is  úgy vélekedek, hogy a jó
kapcsolatok, barátságok kialakítása egy szuper pontja ennek a pár évnek.
A kollégiumok központjai az egyetemi életnek, hiszen sokan lakunk egy
helyen, nap, mint nap összefutunk a folyosókon, közös helyiségekben,
hasonló életvitelt folytatunk, igazán társaságra leletünk a többiekben.
Ennek egyik kulcs eleme lehet maga a kollégiumi rendezvény, ha jól
csináljuk.
Így célom rendezvényekért és kultúráért felelős referensként, hogy jól
csináljuk. Szeretnék minél több kisebb/nagyobb rendezvényt
megvalósítani, ahol mindenki magára és egymásra, társaságra találhat.
Szeretném ezekbe a rendezvényekbe minél jobban belevonni a hallagatói,
kollégiumi közösséget,  hiszen ki más tudhatná jobban, mire vágytok,
mint ti.  Szeretnék olyan lehetőségeket biztosítani, amiken szívesen vesztek
rész, már hetekkel előtte visszaszámoltok, hogy mikor lesz már. Célom,
hogy ezekről,  és  minden más kollégiummal kapcsolatos információról
időben és jól értesüljetek, hiszen nélkületek mindez nem valósulhat meg,
mi pedig értetek vagyunk.
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S Z A L A I  V I V I E N
szociális és  esélyegyenlőségért felelős referens jelölt

Bemutatkozás
Szalai Vivien vagyok, végzős hallgató pszichológia mesterképzésen, és a
Kőrösi Csoma Sándor lakója immár ötödik éve.  A kollégiumi éveim során
mindig fontos szerepet kapott az érdekképviselet a tevékenységeim között.
Három éve kezdtem el foglalkozni érdekképviselettel a kollégiumi
diákbizottság keretein belül,  ahol kezdetben tagként, majd
kommunikációs referensként járultam hozzá a szervezet működéséhez, a
2022/2023-as tanévben pedig alelnöke voltam a bizottságnak. Ezen kívül
egyéb kollégiumi közösségi tevékenységet is  végeztem, mindezek pedig azt
szolgálták, hogy a lehető legtöbbet adjam vissza a kollégium közösségének.
A diákbizottsági munkám során úgy érzem, kellő tapasztalatot szereztem
ahhoz, hogy a Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat szociális-  és
esélyegyenlőségért felelős referensi pozícióját töltsem be az idei tanévben.

Célok, elképzelések
Referensi munkám során kiemelten fontosnak tartom, hogy mind a
Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat, mind pedig a különböző
Diákbizottságok tagjai pontos és naprakész információknak legyenek
birtokában például a kollégiumi felvételiket illetően. Szeretnék egy olyan
képzést kialakítani, ami - túllépve a frontális képzés keretein –
gyakorlatiasabb, ezáltal jobban elsajátíthatóvá téve a szükséges
tudásanyagot.
A másik pillére a referensi munkámnak a hallgatókkal történő
kapcsolattartás.  A felvételi során itt is  elengedhetetlen, hogy a jelentkezők
megkapják azokat a szükséges információkat, amelyek segítik őket a
kérvények leadásában. Ezen túl pedig a felmerülő kérdések mihamarabbi
megválaszolása, tisztázása szintén hozzájárul egy gördülékenyebb
felvételi folyamathoz.
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K E C S K E M É T I  Á R O N
kommunikációs referens jelölt

Kecskeméti Áron vagyok, az ELTE GTK harmadéves Kereskedelem és
marketing szakos hallgatója. 2021-ben kezdtem a tanulmányaimat és
már akkor láttam, hogy a nekem való szakot sikerült kiválasztanom.
Gimnáziumban valahogy sosem vonzott a DÖK-özés,  ellenben az
egyetemmel, ahol már a gólyatáborban elkezdett bennem körvonalazódni
a gondolat, hogy ennek az egésznek én aktív résztvevője szeretnék lenni.
Első évem végén jelentkeztem a BEA-ba, ami a GTK kari bizottságainak
segítésére létrehozott szervezet,  itt  az elmúlt egy évben több, különböző
féle képzési alkalmon vettem részt és rengeteg projektben segítettem be,
legyen szó online kvíz estekről,  különböző kari rendezvények szövegének,
grafikájának készítéséről,  vagy éppen a gólyatáborban való segédkezésről.
Ezeknek köszönhetően sokat tudtam tanulni, sokat fejlődtek a
kommunikációs és kapcsolatépítési készségeim, a sok új barátról nem is
beszélve.  Úgy érzem és úgy gondolom, hogy ez a szorgos kis társaság a
jellememre is abszolút építőleg hatott.  
Ezek mellett jelenleg az ELTE KolHÖK Kommunikációs referensi
pozíciót tervezem betölteni. A következő időszakra tervezett
megvalósítandó terveket pedig, az alábbiakban ismertetem.

Új arculat
Elsőként szeretnék fejleszteni a KolHÖK közösségi média felületeken
történő megjelenésén. Egyrészt szeretnék létrehozni egy egységes arculatot,
amit a posztok készítésében, megosztásában tudnék használni. Terveim
szerint ezáltal könnyebben felismerhetőek lesznek a posztjaink,
hosszútávon hozzájárul a KolHÖK brand erősödéséhez. Másrészt tervben
van visszahozni régebben is használt,  interaktív, a hallgatók bevonzását
célzó online /  offline játékok készítését,  mely remélhetőleg nem csak a
kolis lét élményét fogja növelni, de talán a kolis hallgatóknak a
KolHÖK-be való jelentkezésének számát is.
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Népszerűsítés
Felületeinken szeretnék egy könnyed, hallgatóbarát KolHÖK-öt
bemutatni, amelyen nem csak könnyebben tudnak tájékozódni a
hallgatók, de talán egy közvetlenebb, erősebb bizalmi kapcsolatot
tudnánk velük kiépíteni. Mindezt interaktív, szellemesebb, videós és
kérdezz-felelek tartalmakkal kívánom elérni. Az online feleületek
mellett végeznék egy offline elérés felmérést.  Ezáltal rávilágíthatnék,
hogy mennyire érdemes plakátozgatni, vagy esetleg helyileg hova érdemes,
offline kommunikációs tartalmat kihelyezni, hogy maximalizálhassuk
ezen kevésbé modern eszközünk hatásfokát is.

Kommunikáció
A már meglévő kommunikációs csatornáinkon végeznénk egy
adataktualizálást,  a készülő új holnapunkon már az új infók kerülnének
ki az új arculattal.  Itt különböző fontos információhoz juthatnak hozzá
a hallgatók ezzel is  szélesítve az elérést.  A fiatalabb hallgatókat
megcélozva tervben van a KolHÖK Tik-Tok csatornájának létrehozása,
ahol a különböző eseményeket elő/utókommunikációja zajlana, aktuális
időszakban pedig különböző oktató/demonstráló videók is kerülnének ki,
ezzel is  segítve a hallgatókat.
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J Ó N Á S  L E V E N T E  E R N Ő

külügyi referens jelölt

Bemutatkozás
Jónás Levente Ernő vagyok, az ELTE GTK-n nemzetközi gazdálkodást
hallgatok angol nyelven immár másod éve.  2023 szeptembere óta külügyi
referensként segítem a KolHÖK munkáját és ezt kívánom a jövőben
folytatni.

Céljaim
Kiemelt prioritásnak tartom a megfoghatatlan buborékokat megtörni,
mely gyötri a nemzetközi hallgatók és a magyar diákok közötti
együttműködést,  melyet interkulturális programok segítségével szeretnék
megvalósítani a diákbizottságokkal és az EHKB-val közösen. Továbbá
szemeszterenként kommunikációs felületet szeretnék létrehozni a külföldi
hallgatókkal, hogy a problémáikat sikeresen feltérképezzem, és kellően
orvosoljam.
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B I R Ó - M A R K O V I C S  D Á N I E L

gazdasági referens jelölt

Az elmúlt fél év során számos sikert könyvelhettünk el magunknak. Mint
gazdasági referens,  elsősorban a külkapcsolatok és a felelős pénzügyi
gazdálkodás tekintetében végzett tevékenységemmel járultam hozzá
ezekhez a sikerekhez.
A számos vezetői és elnökségi ülésen való részvételem mellett több olyan
eseményen is képviselhettem a KolHÖK-öt,  amelyeken korábban hallgatói
szervezetünk nem képviseltette magát aktívan. Ezek közé sorolható
kronológiai sorrendben a FEKOSZ vezetőképzője Debrecenben, ahol
lehetőségem volt mélyebben megismerni a felsőoktatási kollégiumok
múltját,  jelenét,  továbbá betekintést nyerhettem abba, milyen potenciál
rejtőzik benne annak jövője kapcsán. Részt vettem az EHÖK
vezetőképzőjén is,  ahol elsősorban gazdasági ismereteimet bővíthettem, és
megismerkedhettem különböző kari HÖK-ök képviselőivel,  akik közül
jónéhánnyal mai napig tartom a kapcsolatot,  és  mind szakmai, mind
baráti tanácsért bátran fordulhatok hozzájuk. Az előző években
hiányosságként megélt gazdasági beszámolóval is  jelentkezem, hiszen
ezen beszámoló az alapja a transzparens pénzügyi gazdálkodásnak.
Képviseltem a KolHÖK-öt továbbá a PPK Gólyatáborában, ahol a
standnál megforduló elsőéves hallgatók kérdéseire válaszolhattam az
egyetemen működő kollégiumok és a KolHÖK szerepéről,  továbbá
szakkollégiumi tevékenységről.
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Idén az elmúlt évekhez képest relevánsan nagyobb büdzséből
gazdálkodhattunk a koronavírus járvány alatt felhalmozott keret és az
EHÖK plusz támogatásának jóvoltából,  így számos iniciatíva
támogatására kerülhetett sor,  amik hozzájárultak a hallgatói élet újbóli
fellendítéséhez. Kiemelendő ezek közül az ELTE legújabb
szakkollégiumának, a NÁSZ-nak a támogatása a szakkollégium „NÁSZ-
út” és „Őszi Bevonó Tábor” elnevezésű eseményeinek
részfinanszírozásával; a tagkollégiumok és szakkollégiumok
tanulmányainak és projektjeinek segítése a piacon csak igen drágán
beszerezhető tonerek a KolHÖK általi finanszírozásával, továbbá a pesti
kollégiumok kezdeményezésében, a szeptemberben megrendezésre került
Gólyanapokban történő anyagi segédkezés.  
Mint minden kabineti tag, én is közreműködtem mind a felsőéves,  mind
az elsőéves felvételi eljárás lebonyolításában kérvények ellenőrzésével és a
hallgatói oldalról beérkező e-mailek megválaszolásával. A kezdetekhez
képest idővel egyre aktívabb, hasznosabb és tapasztaltabb tagja lehettem
a csapatnak, Petró Marcell segítségének köszönhetően pedig immáron a
fellebbezések elbírálásához is megkaptam a szükséges know-how-t.
Röviden szeretném ismertetni a terveimet a következő időszakra.
Egyrészről úgy érzem, sikerrel rázódhattam bele a KolHÖK munkájába,
és fél év tapasztalattal a hátam mögött könnyebben veszem a felmerülő
akadályokat, így a rutin mindenképpen segítségemre lesz a következő
időszakban a felmerülő problémák során. Ugyancsak fontosnak tartom a
KolHÖK további aktív képviseletét országos,  illetve egyetemi
rendezvényeken, vezetőképzőkön, ugyanis a közös ismeretség és az
ilyesfajta együttműködések az alapjai egy sikeres hallgatói
érdekképviseleti szervezetnek. Nagy erővel szeretném bedobni magam a
Felvételi Szabályzatunk átdolgozásába, amely azt érzem, negyedéves
joghallgatóként méltó feladat számomra, ehhez mindenképpen szükségem
lesz a tagkollégiumok inputjaira is.  
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Mindezen túl szeretném, amennyiben számos hasonló iniciatíva akár
részbeni, akár teljes finanszírozására kerülhetne sor a KolHÖK-keretből,
és bátran fordulnának hozzánk a tag- és szakkollégiumok ezen események
támogatásával kapcsolatban.
Ennek egyik alappilléreként terveim közé tartozik a nyárhoz hasonlóan
most ősszel is  pályázni támogatásra, melynek keretén belül egy
vezetőképzőt,  de elsődlegesen egy olyan programot szervezhetnénk, amire
igényt tart az elnökség és a kabinet.  Ennek részleteit a következő
időszakban szeretném ismertetni az elnökséggel,  és  felmérni az igényeket
a potenciális program vonatkozásában. Egy másik fontos iniciatíva egy,
az EHÖK újonnan megválasztott gazdasági alelnöke, Fischl Nikoletta
által felkarolt kezdeményezés,  amely a KolHÖK és a többi kari HÖK
leltárainak kihasználtságát segítené elő a rendelkezésre álló javak
haszonkölcsönével.
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O R C S I K  D Á V I D
informatikai és Neptun ügyekért referens jelölt

Orcsik Dávid vagyok programtervező-informatikus hallgató. A kollégiumi
érdekképviseletben 2017 óta veszek részt,  viszont én pont az érdekképviselet
túloldalán kezdtem, mint kollégiumi nevelő.  2017 óta van az Ajtósi Dürer
kollégiumban nevelői testület és büszkén lehettem az első négy nevelő között
és dolgozhattam ki a nevelői folyamatokat. Mint informatikai nevelő
feladatkörömhöz az átlag nevelői feladatokon kívül hozzátartozott a
kollégium informatikai infrastruktúrájának ellenőrzése és hallgatóknak
való segítség az informatikai problémáikkal. Tisztségemet 2020-ban
adtam át utódomnak. Kis szünet után ismét lehetőségem adódott a
hallgatói érdekképviseletben való részvételben és most megtapasztalhatom a
túloldalt,  amivel eddig csak kommunikáltam. Mint a kabinet tanulmányi
rendszerért és informatikai ügyekért felelős referense fő célom a meglévő
IT-folyamatok optimalizálása és modernizálása. A tervezett területek
amin mindenképp szeretnék javítani a kollégiumi jelentkezések javítási
folyamata és a KolHÖK weboldala. Ugyan a KolHÖK weboldalának
karbantartására voltak törekvések az elmúlt években, a weboldal jelenleg
nem egy kompetens szervezet jeleit mutatja. A jelenleg nem vagy hibásan
betöltő és már nem érvényes információkat tartalmazó oldalak
megnehezítik a kollégiumokkal kapcsolatban érdeklődők dolgát és szintén
megnehezítik a KolHÖK teljes személyzetének a dolgát, mert nincs egy
konkrét egyszerűen elérhető és értelmezhető adatbázis ahol a
kollégiumokkal kapcsolatos hatályos információk elérhetők. Ezt
mindenképpen szeretném orvosolni a tisztségem korai szakaszaiban. A
felvételi jelentkezéses folyamat jelenleg hallgatói oldalról elfogadható,
azonban a javító/véleményező oldalról kényelmetlen. A kérvények
egymásközti elosztása nehézkes és a kérvények "foglalása" időnként dühítő
ha a véleményező napokig ül rajta. Ezt egy automatizált rendszerrel
szeretném megoldani, ami a véleményezők között automatikusan rendezi a
kérvényeket,  figyelembevétele a minimum kérvényszámot és a véleményező
teljesítményét.  Ezt később szeretném kiegészíteni automatikus
részértékeléssel,  ahol a rendszer előszűri a biztosan hibás kérvényeket.
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tudományos referens jelölt
Bemutatkozás
Géczy Patrik Gábor vagyok, az ELTE TTK földtudomány alapképzésén
vagyok hallgató. A 2021-2022-es tanévben részt vettem a KolHÖK
Utánpótlásképzés programjában, és ennek keretei között beleláthattam a
kollégiumok működésébe. 2022 ősze óta tagja vagyok a Vezér Úti
Kollégium diákbizottságának. 2023 áprilisa óta Tudományos és
Pályázatokért felelős Referensként szolgálom a KolHÖK-öt rajtuk
keresztül a kollégiumok lakóit,  és  ezt szeretném a jövőben is folytatni.

Célok, Elképzelések
Fontosnak tartom, hogy a szociális kollégiumok lakói lehetőséget
kapjanak a tudományos élet olyan területeinek megismerésére is,  amik
nem kapcsolódnak közvetlenül a tanulmányaikhoz. Tudományos
referensként egyeztetni szeretnék a szakkolégiumokkal és a kari
oktatókkal annak kapcsán, hogy amennyiben lehetséges,  változatos
témájú előadásokon vehessenek részt a hallgatók a kollégiumokban, amik
kapcsán az adott kollégium lakóinak és diákbizottságainak a
témajavaslatait is  várni fogom. 
Pályázatokért felelős referensként a főbb feladatom az lesz,  hogy mind
egyetemi, mind külsős pályázatokkal segítsem a kollégiumok
életszínvonalának javítását,  a hallgatók mindennapi életét és
rendezvényeik szervezését.  
Az utolsó és talán legfontosabb programpont az, hogy egy jól működő
kommunikációs rendszert szeretnék kialakítani, aminek segítségével a
diákbizottságokon keresztül be tudjuk vonni a kollégiumok lakóit és
tudomány témájához tartozó döntésekbe, valamint az ehhez kapcsolódó
ötleteiket és kéréseiket jelezni tudják.
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